



الأمجاد

AL AMJAAD

شركة الأمجاد للتجارة والصناعة  
AL AMJAAD TRADING & MANUFACTURING COMPANY



الملف التعريفي للشركة

Company Profile

SINCE  
1992  
بارنز  
bar'n's®



SINCE  
1992  
بارنز  
bar'n's®



# الأمجاد وبارنز AlAmjaad & Barns



## بداية القصة

من منطقة مكة المكرمة، وفي العام 1992م، انطلقت شركة الأمجاد للتجارة والصناعة، المالكة لعلامة "بارنز" التجارية وعدة علامات تجارية أخرى، لتصبح اليوم الشركة الوطنية الأولى على مستوى المملكة العربية السعودية، بفروع بلغ عددها أكثر من 300 فرع في جميع أنحاء المملكة.

اختص عمل شركة الأمجاد في مجال القهوة وما يتصل به من تفاصيل، حيث عملنا على إنشاء مصنع متكامل لإنتاج القهوة بطريقة مُبتكرة، ليكون الأول من نوعه في منطقة الخليج والشرق الأوسط، متعاونين مع عدة وكلاء موزعين في كل من: البحرين، الإمارات، ومصر.

وقد تمكّننا في شركة الأمجاد عبر علامتنا التجارية "بارنز" من الاستجابة للتوجهات الجديدة لُمشاق القهوة في المملكة، وانتشار المقاهي وتطوّر أساليب عملها، لذا نفخر بكوننا من أوائل العلامات التجارية الوطنية المُختصة في تقديم القهوة بأساليب عصرية تُلبّي ذائقة عملائنا المُتعثّشة إلى الجديد، فكانت "بارنز" أول مقهى يُقدم خدمة طلبات السيارات في المملكة، مما مكّننا من خدمة العملاء بشكل أفضل وأسرع.

ومن خلال فروع "بارنز"، نمنح عُشاق القهوة تجربة فريدة عبر مجموعة واسعة من المنتجات، تشمل بجانب القهوة، تشكيلة متنوعة من المشروبات والمخبوزات المُعدّة بعناية، ومن خلال أحدث المُعدات وأمهر الكفاءات.

## The Beginning of the Story

Al-Amjaad Trading and Manufacturing company, the owner of "Barn's" trademark and several other brands, was launched from Makkah Province in 1992, to become today the first national company with more than 300 branches throughout the Kingdom.

Al-Amjaad is specialized in the coffee industry, where we established an integrated factory to produce coffee in an innovative way, It was the first of its kind in the Gulf and Middle East region, in cooperation with several agents distributed in Bahrain, UAE, and Egypt.

Through our brand Barn's we responded to coffee lovers' new trends in the Kingdom, the spread of cafes and the development in their working methods.

Barn's was even the first café to offer a drive-through service in the Kingdom, which enabled us to serve customers better and faster.

We are proud of being one of the first national brands specialized in providing coffee in modern ways that meet the taste of our customers thirsting for the new.

Barn's give coffee lovers a unique experience through a wide range of products in addition to coffee a variety of carefully prepared drinks and pastries, using the latest equipment and the most skilled talents.

## نكهة قابلة للتواصل

باعتبارها النقطة الأولى لانطلاق "بارنز"، أثرت منطقة مكة المكرمة في تميّز منتجاتنا، وخلق أسلوب تواصل مُتفرد مع عملائنا من عشاق القهوة داخل المملكة وخارجها، بفضل مواسم الحج والعمرة، والتقاءنا مع أكثر من 20 مليون زائر سنويًا، يُشكّلون ثقافات وأعراقٍ مختلفة.

كما تمكّن فريق عملنا الماهر والشغوف من إدراك توليفة التميّز التي تجعل من منتجاتنا قابلة للتواصل مع هذا العدد الكبير من العملاء كمًا وكيفًا، كما أسهم موقع انطلاقتنا الاستراتيجي في تكوين هوية عالمية لنا، وبناء صداقات حقيقية مع الملايين من عملائنا حول العالم.

## Shareable Flavour

Barn's departing from Makkah Al-Mukarramah Province had a major influence on the excellence of our products, and created a unique way of communicating with our customers of coffee lovers inside and outside the Kingdom, thanks to the Hajj and Umrah seasons, and our meeting with more than 20 million visitors annually, representing different cultures and ethnicities.

Our skilled and passionate team has recognized the combination of distinction that makes our products interactable with so many customers and our strategic launch site has contributed to creating a global identity for us and building true friendships with millions of our customers around the world.

## اسم يتجدد وأثر يتطوّر

من "بارن كافيه" وصولاً إلى "بارنز"، تطوّر اسم علامتنا التجارية، ومن توريد أجود أنواع الحبوب إلى التحميص والتخمير المناسبين، ظلت قهوتنا متفردة بنكهتها المميزة، وجودتها الاستثنائية منذ انطلاقتنا عام 1992م، كي يصل إلى عملائنا كوب قهوة يليق بذائقتهم، ومواطين استثمار الوقت والجهد في البحث عن كل جديد في هذا العالم، ليحظوا دائماً بتجربة جميلة ومختلفة مع منتجاتنا.

## Renewable name and Evolvable Impact

From "Barn Café" to "Barn's", our brand name has evolved, and from supplying the finest types of beans to proper roasting and brewing, our coffee has remained unique in its distinctive flavour and exceptional quality since our launch in 1992, to reach our customers with a cup of coffee worthy of their taste.

We continue to invest time and effort in searching for everything new in this world, So, they can always have a sentimental and special experience with our products.

## رأس المال الأول

تُشكّل العناية باختيار الكوادر البشرية وتطويرها، هدفًا استراتيجيًا لنا باعتباره عُنصر النجاح الأول الذي يُسهم في استمرارية رحلتنا نحو التميّز.

ويبلغ عدد موظفينا أكثر من 1000 موظف، حرصنا على توفير بيئة عملية لهم تتسم بالتحفيز، وبناء الثقة والولاء لدى كل موظف وذلك عبر:

- جلسات ربع سنوية لتقييم الأداء.
- اعتماد برنامج "موظف الشهر"، لتكريم الموظفين المتميزين وإبراز إنجازاتهم.
- تأهيل دوري للكفاءات من أجل تصعيدها في مناصب قيادية عليا.
- إعداد برامج لنقل المعرفة والخبرات بين الموظفين بمختلف مستوياتهم.
- تقديم برامج تدريبية لضمان استمرار التطوير المهني والشخصي للموظفين.
- اعتماد برامج لتنمية المواهب والقدرات الإبداعية لدى الموظفين.
- إعداد برامج ترفيهية للاحتفال بالأعياد والمناسبات الوطنية والاجتماعية.

## The First Capital

The number of our employees is more than 1,000 employees. We have been committed to providing them with a motivating work environment and building trust and loyalty for each employee through:

- Quarterly performance appraisal sessions.
- Adopting the "Employee of the Month" programme to honour and highlight the achievements of distinguished staff.
- Periodic qualification of competencies to escalate them to senior leadership positions.
- Develop programmes to transfer knowledge and expertise among staff at all levels.
- Provide training programmes to ensure the continued professional and personal development of employees.
- Adopting programs to develop staff members' talents and creative abilities.
- Preparing entertainment programs to celebrate national and social holidays and events.

## العنصر البشري

## The Human Element

b

# مركز الأمجاد للتدريب Al Amjaad Training Centre



مركز إداري وفني، مُجهّز لتقديم الدورات والبرامج وتحضير المواد العلمية، لتقديم حلول لأقسام الشركة، وكذلك الاستعانة بمدربين أكفاء لتقديم دورات لأقسام خاصة في الشركة، بهدف تطوير المستوى أو تقديم الحلول.

An administrative and technical centre, equipped to provide courses, programs and preparation of scientific materials, to provide solutions for the company's departments, as well as to employ competent trainers to provide courses to special departments in the company, in order to develop their level or provide solutions.

## هدف المركز

إثراء الرحلة التدريبية لمنسوبي شركة الأمجاد بتدريب شامل يُغطي الجوانب النظرية والعملية، ليصبح كافة المنسوبين على مستوى احترافي عالٍ، بما يجعل من المركز مرجعًا مُعتمدًا وبيت خبرة في صناعة القهوة على مستوى المملكة.

## The Centre Objective

Enriching the training journey of Al-Amjaad's employees with comprehensive training covering the theoretical and practical aspects, making all of those assigned at a high professional level, making the centre an accredited reference and a house of expertise in the coffee industry at the Kingdom level.

## التجهيزات الإدارية والخدمية

- 3 قاعات تدريبية إدارية واسعة، تزيد مساحتها عن 316 مترًا مربعًا، وتتسع لـ 80 متدربًا في ذات الوقت.
- 3 غرف مكتبية تتسع لـ 9 مكاتب بتجهيزاتها.
- قاعات مجهزة بأكثر من 3 شاشات كبيرة مقاس 85 بوصة.
- استراحة للموظفات تتسع لـ 10 متدربات.
- قاعات مجهزة بالتمديدات الأساسية لتثبيت البروجكتورات.
- قاعات مجهزة بـ 70 كرسي قابلة للطي مع الطاولات.
- أجهزة كمبيوتر وطابعات حديثة في جميع المكاتب.
- شبكة إنترنت مجانية تُغطي كامل المبنى.
- برّادتي مياه لتزويد المتدربين بمياه الشرب.
- لوحات إرشادية لتوضيح مسارات المركز.
- شبكة إنذار وتجهيزات مُضادة للحريق تشمل كامل المبنى.
- نظام مراقبة عبر الكاميرات لكامل المبنى.
- صالة استقبال مريحة ومؤثثة بأثاث عصري.
- مواقف للسيارات تتسع لأكثر من 10 سيارات.

## Administrative and Service Equipment

- 3 large administrative training rooms, with an area of more than 316 square meters, with a capacity for 80 trainees at the same time.
- 3 office rooms with accommodation for 9 offices.
- Rooms equipped with more than 3 large 85-inch screens.
- A 10-trainee break for female staff.
- Rooms equipped with basic extensions to install projectors.
- Rooms equipped with 70 folding chairs with tables.
- Modern computers and printers in all offices.
- Free Internet to cover the entire building.
- Two water chandeliers to provide trainees with drinking water.
- Guides to clarify the Centre's trajectories.
- Alarm network and anti-fire installations covering the entire building.
- Camera surveillance system for the entire building.
- Comfortable and furnished reception room with modern furniture.
- Parking for more than 10 cars.

## التجهيزات الفنية والعملية

- منطقة تدريب، مزودة بمعملين للتدريب الفني والعملية، بمساحة إجمالية تبلغ 46 مترًا مربعًا، وتتسع لـ 20 متدربًا في ذات الوقت.
- مكائن وآلات القهوة المُعتمدة لدى علامة "بارنز" التجارية، بالإضافة للمطاحن والثلاجات، بحسب ما يتضمنه دليل العمل الفني.
- كراسي وطاولات لعمل ورش العمل الجماعي.

## Technical and Practical Equipment

- A training area, equipped with two technical and practical training labs, with a total area of 46 square meters, and it can accommodate 20 trainees at the same time.
- Barn's-certified coffee machines and machines, in addition to grinders and refrigerators, according to what is included in the technical work guide.
- Chairs and tables for group workshops.

## الدورات التدريبية

- برنامج الصف الأمامي
- برنامج التدريب الأساسي الفني للباريستا (BBTP)
- برنامج التدريب الفني لمشرفي الفروع (M5)
- دورة الهاسب للمشرفين (HACCP)
- دورة مهارات المشرفين
- دورة باور بي - إي
- دورة الاتصال
- دورة حل المشكلات واتخاذ القرار
- دورة إدارة الوقت
- دورة الإنعاش القلبي الرئوي

## Training Courses

- Front row program
- Basic Barista Technical Training Program (BBTP)
- Technical Training Program for Branch Supervisors (M5)
- HACCP Course for Supervisors
- Supervisor Skills Course
- Power B-E course
- Communication course
- Problem-solving and decision-making course
- Time management course
- Cardiopulmonary resuscitation course





## فريقُ احترافي يُعد كوب قهوتك المثالي

بلمساتٍ ساحرة، وخبرة مُتراكمّة، واعتمادٍ للأساليب المهنية السليمة، يعمل معدو القهوة في "بارنز" لضمان استمتاعك بكوب قهوةٍ لذيذ ينسجم مع ذائقتك.

## A Professional Team Prepares your Perfect Cup of Coffee

With glamorous touches, accumulated experience and proper professional techniques, Barn's baristas work to ensure that you enjoy a delicious cup of coffee that matches your taste.



## انضم إلى فريقنا المُبدع

إن كنت من عُشاق القهوة، وترغب في التعبير عن شغفك من خلال العمل في هذا المجال المُمتع، فإننا نفتح أبوابنا للترحيب بك، لتُصبح واحدًا من مُحترفي صناعة القهوة اللذيذة ضمن فريقنا في "بارنز".

## Join our Creative Team

If you are a coffee enthusiast and want to express your passion by working in this fun field, we open our doors to welcome you, becoming one of the delicious coffee professionals within our team at Barn's.

## رهاننا للبقاء في المقدمة

من خلال إدارة الجودة، نعمل على التأكد من التطور المستمر لجميع منتجاتنا وخدماتنا وثقافتنا عملنا، بما يحقق رضا عملائنا ومن ثم نجاحنا على المدى البعيد، وذلك عبر:

- مراقبة الجودة بداية من المواد الخام، مرورًا بخطوط الإنتاج في مصانعنا، وانتهاءً بالمنتج النهائي.
- مراقبة جميع عمليات المصانع على مدار الساعة، للتأكد من توافق المنتجات مع أكثر معايير الجودة دقة.
- تطبيق نظام إدارة سلامة الغذاء 22000:2018، ونظام تحليل المخاطر، ونقاط التحكم الحرجة.
- فحص المواد الأولية والمخرجات النهائية من خلال مختبرات مصانعنا المُجهزة بأحدث المُعدات.
- التأكد من جودة الخدمات والمنتجات المقدمة للعملاء داخل فروعنا، ومطابقتها للمعايير.
- الفحص الدوري لنظام الجودة ومراجعة مخرجاته، لتطويره وتحسينه بما يضمن استدامة جدواه.

## Our Bet to Stay Ahead

Across quality management, we work to ensure the continuous development of all our products, services and work culture, in order to achieve the satisfaction of our customers and hence our long-term success, through:

- Quality control starts from raw materials, passes through the production lines in our factories, and ends with the final product.
- Monitor all factory operations around the clock, to make sure the products comply with the most accurate quality standards.
- Implementation of food safety management system 22000:2018, risk analysis system, critical control points.
- Examination of raw materials and final output through the laboratories of our factories, which are equipped with the latest equipment.
- Ensuring the quality of services and products provided to customers within our branches, and their compliance with standards.
- Periodic examination of the quality system and review of its outputs, to develop and improve it to ensure the sustainability of its feasibility.

الجودة  
Quality

b





## نأخذ باشتراطات النجاح

بداية من المواد الخام، وانتهاءً بمراحل إعداد القهوة، نُراعي في "بارنز" أعلى معايير الجودة في عملية الإنتاج، لتستمتع بمذاق نكهة غنية ولذيذة، حيث نستورد حبوب البن من أفضل المزارع العائلية على مستوى العالم، والتي ننتقيها بعناية، ومن ثم يُشرف خبراءنا على عمليات التحميص والتعبئة والتغليف، لتظل منتجاتنا مُحفظة بجودتها العالية منذ قطف الثمار وحتى وصولها بين يديك.

## We take the Requirements for Success

From raw materials to the coffee preparation stages, Barn's considers the highest quality standards in the production process, so you can enjoy a rich and delicious flavour.

We import coffee beans from the best family farms worldwide, which we carefully select, and our experts oversee roasting and packaging operations so that our products remain of high quality from picking the fruits until they reach your hands.

الإنتاج  
Production

b

## يحتوي المصنع على:

- آليتي تحميص من طراز TTA400 (صناعة أوروبية)، بقدرة تحميص تبلغ 400 كجم في الحمصة الواحدة، عبر 9 مراحل للتحميص، مما يضمن تحميص حبوب البن بجودة عالية.
- مختبر يحتوي على جميع أجهزة اختبارات المواد الخام والمُصنّعة.
- آلية لاختبار لون تحميص حبوب البن، تمهيدًا لإطلاقها في خطوط الإنتاج.
- أحدث معدات الخلط الأوتوماتيكية عبر خلايا الأوزان، لتعبئة بن نقي خالي من الشوائب.
- خطان لتعبئة البن المحمص بطاقة إنتاجية تبلغ 7600 طن في الوردية الواحدة.
- 3 خطوط لتعبئة البن المطحون والخلطات (بأوزان مختلفة)، بطاقة إنتاجية تبلغ 3 أطنان في الوردية الواحدة.
- أتمتة لكافة مراحل التصنيع من خلال غرفة التحكم والتشغيل PLC.
- وحدة توليد غاز النيتروجين بنسبة نقاء تبلغ 99.8%، لحقن عبوات التعبئة وحفظ ثبات جودة طعم المنتجات طوال فترة التخزين، وحتى وصولها إلى المُستهلك.
- طُرق متنوعة للتعبئة والوزن (ساشيت - باكيت - علب معدنية)، لتلبية طلبات المستهلكين المختلفة.

## مصنعنا الجديد

تلبيةً لطلبات الفروع والتوسعات المتزايدة، وعلى مساحة تبلغ 5350 مترًا مربعًا، أنشأنا مصنعنا الجديد في مدينة المستودعات التابعة لفرقة جدة التجارية، وجهازناه بأحدث المعدات ليصبح المصنع الرائد في المملكة في مجال تحميص وتعبئة البن بالكامل آليًا، وتبلغ طاقة إنتاج المصنع 10 أطنان يوميًا (قابلة للزيادة)، وبذلك نستطيع تلبية جميع التوسعات الأفقية والرأسية، وطلبات التصدير والطلبات التجارية، وحصل المصنع على التصنيف (A) من هيئة الغذاء والدواء، وذلك لتوافقه مع متطلباتها، بالإضافة إلى حصوله على شهادة الأيزو 22000، كما تُعد الأيدي العاملة السعودية من الجنسين، ركيزة أساسية لعمليات التشغيل في المصنع.

## Our New Factory

In response to the demands of the branches and the increasing expansions, and on an area of 5,350 square meters, we established our new factory in the warehouse city of the Jeddah Chamber of Commerce, equipped with the latest equipment to become the Kingdom's leading factory in coffee roasting and packaging fully automated. The factory's production capacity is 10 tons per day (scalable). Thus, we can meet all horizontal and vertical expansions, export orders and trade orders. The factory obtained classification (A) from the Food and Drug Authority Because it complies with their requirements, in addition to obtaining the ISO 22000 certificate. Needless to mention the Saudi workforce of both genders is an essential pillar for factory operations.

## The Factory Contains:

- Two TTA400 roasting machines (European), with a roasting capacity of 400 kg per roast, through 9 roasting stages, ensuring high-quality roasting of coffee beans.
- Laboratory containing all equipment for testing raw and manufactured materials.
- A mechanism for testing the roasting colour of coffee beans, in preparation for launching them into production lines.
- Latest Automatic mixing equipment via weight cells, to fill pure impurity-free coffee.
- Two roasted coffee filling lines with a production capacity of 7600 tons per shift.
- 3 lines for filling ground coffee and mixtures (of different weights), with a production capacity of 3 tons per shift.
- Automation of all manufacturing stages through the PLC control and operation room.
- Nitrogen gas generating unit with a purity of 99.8%, to inject packing containers and maintain the stability of the quality of the taste of products throughout the storage period until they reach the consumer.
- Various methods of packing and weighing (sachets - packets - metal cans), to meet different consumer demands.



### أكثر من 400 نقطة بيع More than 400 points of sale

يتلزم أسطول الشاحنات المبردة بنقل البضائع إليها داخل جميع أنحاء المملكة

The fleet of refrigerated trucks is obligated to transport goods to it within all parts of the Kingdom

### 100 ألف متر مربع 100 thousand square meters

حجم مساحات تخزين مستودعاتنا، والتي تستوفي متطلبات وزارة الصحة السعودية

The size of our warehouse storage areas, meet the requirements of the Saudi Ministry of Health

## المستودعات Warehouses

### أكثر من 350 صنفاً متنوعاً More than 350 different items

يُحضّره فريق مستودعات البضائع المُستخلصة يوميًا، لتلبية احتياجات نقاط البيع

Prepared daily by the cleared goods warehouse team, to meet the needs of the point of sale

### 1.5 مليون كجم من البن 1.5 million kg of coffee

لضمان استمرار واستدامة عمليات التصنيع، حجم استيعاب مستودعاتنا من المواد الخام،

The Capacity of our raw materials warehouse, to ensure the continuity and sustainability of manufacturing operations

## البيع بالجملة

نتولى في "بارنز" عمليات التوزيع بأنفسنا إلى عملائنا من المقاهي والمتاجر، لضمان وصول المنتجات بجودتها العالية، وفي وقتٍ قياسي.

## Wholesale

At "Barn's" we handle the distribution operations ourselves to our customers from cafes and stores, to ensure that the products arrive in high quality, and on time.

## البيع بالتجزئة

مكنتنا خبرتنا العالمية في مجال البيع بالتجزئة، وإدارة الجودة والعمليات في المقاهي، ومزجنا بين المهارة والابتكار، من استمرار تطورنا ونموننا لتقدّم لعملائنا من الأفراد منتجات متنوعة ذات مستوى رفيع، في أكثر من 300 فرعٍ داخل المملكة.

## Retail

Enriching the training journey of Al-Amjaad's employees with comprehensive training covering the theoretical and practical aspects, making all of those assigned at a high professional level, making the centre an accredited reference and a house of expertise in the coffee industry at the Kingdom level.

SINCE  
1992

بارنج  
barn's

An  
Old Tradition  
Keeping Up with  
the Present

SINCE  
1992

بارنج  
barn's®

SINCE  
1992

بارنز  
barn's®



BARNS X SPECIALITY COFFEE



## بارنز إكس

في الوقت الذي تُراكم فيه خبراتنا على مر السنين، تظل أعيننا في "بارنز" ناظرةً إلى الأمام، ترصد تطورات الحاضر، واتجاهات المُستقبل، لتستمر قدرتنا على مواصلة نجاحاتنا بخطى ثابتة.

افتتحت سلسلة مقاهي "بارنز إكس"، ليجد عُشاق القهوة المُختصة ما يُرضي ذائقتهم، عبر منتجات تحمل بصمات التميز المعهود من علامة "بارنز" التجارية، تُحضر بأعلى مقاييس الجودة، وتُقدم لعملائنا الأعزاء في أجواء ممتعة تُعزز حصولهم على تجربةٍ استثنائية.

وتمتلك "بارنز إكس" 4 فروع في مدينة "جدة":

- طريق الأمير محمد بن عبد العزيز، حي الروضة
- طريق أحمد العطاس، حي الزهراء
- منطقة البروميناد
- رد سي مول

## BARN'S X

While we accumulate our expertise in the field of coffee over the years, our eyes in Barn's remain looking forward to current developments, and future trends, to continue our ability to sustain our successes at a steady pace.

The Barn's X café chain opened, to find coffee enthusiasts to satisfy their taste, through products with the trademark "Barn's" brands of excellence, prepared with the highest standards of quality, offering our dear customers a pleasant atmosphere that enhances their exceptional experience.

Barn's X has 4 branches in Jeddah:

- Prince Muhammad Bin Abdulaziz Road, Al-Rawdah District
- Ahmed Al-Attas Road, Al-Zahraa District
- The Promenade area
- Red Sea Mall



حلول بارنز  
Barn's Solutions

b

## مكائن الخدمة الذاتية

بالإضافة إلى فروعنا المنتشرة في جميع أنحاء المملكة، وتماشياً مع إيقاع الحياة السريع، تُقدم "بارنز" خدمة المكائن الذاتية، لتمكين عملائها من الاستمتاع بتشكيلة متميزة من المشروبات يُمكن تحضيرها آلياً بالكامل، وذلك في عدد من المراكز التجارية والمطارات.

كما حصلت "بارنز" مؤخراً على وكالة إحدى أكبر العلامات في مجال صناعة مكائن الخدمة الذاتية وهي شركة "Scherer"، مما يدعم خططنا التوسعية لخدمة أكبر شريحة من العملاء، أفراداً كانوا أم شركات.

## Self-Service Machines

In addition to our branches spread across the Kingdom, and in line with the rapid rhythm of life, Barn's offers self-service machines, to enable our customers to enjoy a distinguished variety of beverages and drinks that can be prepared completely automatically, at several malls and airports.

Barn's also recently acquired one of the largest brands in the self-service machinery industry "Scherer", which supports our expansion plans to serve the largest segment of customers, both individuals and companies.

## بارنز تو غو فيترو

تُعد " بارنز تو غو فيترو" آلة ذات سعة كبيرة لصنع القهوة، والخيار الأمثل لإعداد قائمة متنوعة من المشروبات الساخنة عالية الجودة.

وبالإضافة إلى تصميمها المُميّز وسهولة استخدامها، تُزوّد "بارنز تو غو فيترو" بتشكيلة من منتجاتنا عالية الجودة، لتضمن استمتاعك التام بما ستقدمه لك من مشروباتٍ لذيذة.

وتُعتبر "بارنز تو غو فيترو"، الحل الأمثل للمكاتب الكبيرة وقاعات الاجتماعات والمتاجر والفنادق، التي يرغب أصحابها في تقديم أكواب عالية الجودة من القهوة، مع سهولة وسرعة في الإعداد.

وُصّمت هذه الآلة لتوفر تجربة مثالية من الكوب الأول إلى الأخير، باستخدام حبوب القهوة وبودرة الحليب منزوعة الدسم بنسبة 100%، وبودرة الشوكولاتة الفاخرة.

كما تمتاز "بارنز تو غو فيترو"، بالكفاءة والسرعة، مما يجعلها قادرة على تلبية احتياجات البيئات التجارية الكبيرة والمزدحمة، بالإضافة إلى تكلفتها التنافسية، وسهولة تنظيفها وصيانتها.



## BARN'S 2 GO

Barn's to Go Vitro is a large-capacity coffee machine, the perfect choice for preparing a varied menu of high-quality hot beverages.

In addition to its distinctive design and ease of use, Barn's 2 Go Vitro is supplied with a variety of high-quality products, to ensure you fully enjoy your delicious beverages. It is the perfect solution for large offices, meeting rooms, shops and hotels, whose owners want to serve high-quality cups of coffee, with easy and quick preparation. This machine is designed to provide the perfect experience from the first cup to the last, using coffee beans, 100% skimmed milk powder and luxurious chocolate powder.

Barn's 2 Go Vitro is also efficient and fast, enabling it to meet the needs of large and crowded environments, in addition to its competitive cost, and ease of cleaning and maintenance.

SINCE 1992  
بارنز  
barn's®  
2Go

## خدمة الإعارة المجانية (هوركا)

تُقدّم "بارنز" خدمة "هوركا" للعملاء الذين يُفضلون التحكم الكامل في المشروبات المُقدمة إلى المُستهلكين، إذ تُمكن هذه الخدمة عملاءنا من تقديم مشروبات ذات جودة عالية كتلك التي تقدمها "بارنز"، مع منحهم القدرة على التحكم في التكلفة وتحقيق الأرباح عبر هذه المميزات:

## Free Loan Service (HoReCa)

Barn's offers Horca to customers who prefer full control over beverages provided to consumers. This enables our customers to offer high-quality beverages such as those offered by Barn's while giving them the ability to control the cost and make profits through these features:



- آلة "بارنز تو غو" مزودة بخزانة مخصصة.
- تعبئة وتنظيف وصيانة الجهاز بانتظام، من جانب "بارنز".
- توصيل أسبوعي للمنتجات.
- الدفع نقدًا أو بالبطاقة، كما يتوفر خيار البيع المجاني
- التحكم الكامل في أسعار المشروبات.

- The Barn's 2 Go machine is equipped with a custom cabinet.
- Regular packing, cleaning, and maintenance of the device by "Barn's".
- Weekly delivery of products.
- Cash or card payment, free sale option is also available
- Full control of beverage prices.





**Barn's  
Franchise**

## امتلك عملك الخاص

مع "بارنز"، سيصبح بإمكانك امتلاك عملك الخاص، وتنمية مهاراتك في عالم الأعمال.

## Own your Own Business

With Barn's, you will be able to own your own business and develop your skills in the business world.

## قدم منتجات مميزة

باعتبارك من أصحاب امتياز "بارنز"، فستقدم لعملائك تشكيلة من المنتجات عالية الجودة والتي سنوفرها لك لتضمن أن ما تقدمه يرقى إلى تطلعاتهم.

## Offer Premium Products

As a Barn's franchisee, you will provide your customers with an assortment of high-quality products that we will provide to you to ensure that what you offer lives up to your customer's expecta-

SINCE  
1992  
بارنز  
barn's

## امتياز بارنز

في "بارنز"، نُشجع المستثمرين لبدء شراكة مُميّزة والانطلاق في رحلة جديدة نحو النجاح، عبر برامج الامتياز، التي توفر للمستثمر ميزات عدة.

Barn's  
Franchise

At Barn's, we encourage investors to start a distinguished partnership and embark on a new journey towards success, through franchise programs, which provide the investor with several advantages.

## اعرض منتجاتك بالتقنيات الحديثة

يتمتع أصحاب امتياز "بارنز" بمعدات عرض حديثة، ولافتات جَذابة، لجذب انتباه عملائهم، وبناء علاقة إيجابية معهم.

## Showcase your Products with Modern Technologies

Barn's franchisees have modern display equipment and attractive signage to attract the attention of their customers and build a positive relationship with them.

## احصل على تدريبات نوعية مكثفة

تُقدم برامج "بارنز" للامتياز، تدريبات متنوعة لأصحاب الامتياز وموظفيهم، لتزويدهم بالمهارات والمعارف اللازمة لنجاح المشروع، وتبلغ مدة التدريب من 4 إلى 6 أسابيع، حيث يحصل المتدربون على معلومات عن ضمان الجودة، التشغيل، المبيعات، والتسويق.

## Get Intense Quality Workouts

Barn's' franchise programs provide a variety of training to franchisees and their employees, to provide them with the skills and knowledge necessary for the success of the project.

## طبّق خطط التسويق الفعّالة

تتبع في "بارنز" أساليب منهجية لجذب العملاء والمحافظة عليهم، وتُشارك خبرتنا في هذا المجال مع أصحاب الامتياز، من التحضير لافتتاح متاجرهم، إلى إعداد العروض التسويقية.

## Implement Effective Marketing Plans

At Barn's, we use systematic approaches to attract and retain customers, and we share our experience with franchisees, from preparing for their store opening to preparing marketing offers.



## استفد من ضمانات العلامة التجارية

يمنح برنامج "بارنز" للامتياز، الحق الكامل لاستخدام علامة "بارنز" التجارية، والكتيبات والإرشادات التدريبية، والعروض التسويقية للعلامة، وذلك للمحافظة على تناسق الفروع، وتسهيل التعامل مع العملاء، والحصول على نتائج فعّالة على مستوى التسويق ومن ثم جني الأرباح.

## Take Advantage of Brand Guarantees

The Barn's Franchise Program grants the full right to use the Barn's brand, training manuals and instructions, and the brand's marketing offerings, to maintain the consistency of the branches, facilitate dealing with customers, and obtain effective results at the level of marketing and thus generate profits.

معلومات التواصل والاستفسار!

**FOR INQUIRY!**

✉ [info@alamjaadgroup.com](mailto:info@alamjaadgroup.com)

☎ +966 2105665845

☎ +966 2109668826

📱 @barnscoffee

📍 P.O. Box 8707, Jeddah 21492, Tahlia Street, Badr Center, Floor 3, Saudi Arabia